
آرمان ملی: عبدا... ویسی سرمربی تیم فولاد خوزستان 
ج از حوزه مسئولیت خود و  به دلیل مصاحبه غیرفنی و خار
اظهارنظر غیرمسئولانه و غیرحرفه ای علیه فدراسیون فوتبال و 

سازمان لیگ مبلغ دو میلیارد تومان جریمه نقدی شد.
   صحبت های ویسی 

هفته گذشته عبدا... ویسی سرمربی فولاد خوزستان پس 
ک در هفته بیست و  از تساوی ۱- ۱ تیمش مقابل آلومینیوم ارا
پنجم لیگ برتر در نشست خبری حاضر شد و در گفت وگو با 
خبرنگاران درباره این بازی گفت: ما مقابل تیمی بازی می کردیم 
که هفته های گذشته شاداب بازی می کرد و دیدیم که وقتی از 
پرسپولیس دو بار عقب افتاد، به بازی چگونه برگشت. بازی 
پراسترس و پرتنشی بود اما مسلط بودیم و بازی شایسته ای 
انجام دادیم. نقطه قوت آلومینیوم را پوشش دادیم و به گل 
رسیدیم و می توانستیم باز هم گل بزنیم، اما متاسفانه در نیمه 
دوم، در شروع بازی می توانستیم گل بزنیم که نزدیم و همین 
تمرکز ما را به هم زد. او گفت: ما نمی خواستیم ببازیم و برنده به 
اهواز برگردیم و خدا را شکر نباختیم ولی آدم حرص می خورد که 
ک است، اما کمیته انضباطی،  می گوییم روح ورزش سالم و پا
کمیته اخلاق و فدراسیون فوتبال مگر نمی تواند ببیند که 
بازی ها چگونه برگزار می شود، شورای امنیت ملی و حفاظت 
اطلاعات بیاید وسط! ویسی که خبرنگاران را شوکه کرده بود 
ادامه داد: حفاظت اطلاعات ما بسیار قوی است و می خواهم 
بیاید تا نگذارد حق کسی خورده شود. در جلوی دوربین طوری 
دیگر حرف می زنیم، اما بازیمان مدل دیگری است. این حق 
خوری و ظلم به فوتبال است. انتظار داریم از کمیته اخلاق، 
کمیته انضباطی و فدراسیون فوتبال که بازی ها را رصد کنند. 
اینکه هر اتفاقی در بازی می افتد همان مسأله ای است که هم 
من می دانم و هم شما می دانید. لطفاً جمع کنید و اجازه ندهید 
حق کسی خورده شود. نه فقط لیگ برتر و قهرمانی بلکه در 
سقوط و لیگ های دیگر همین طور. سرمربی فولاد خاطرنشان 
کرد: ما قداست فوتبال را ول کردیم و برای تیمی حاشیه درست 
می کنیم که نماد فوتبال ایران است. فولاد خوزستان باید در 
لیگ باشد و اینکه برای فولاد، استقلال خوزستان و صنعت 
نفت همیشه حاشیه درست می کنند، ظلم است. بچه علی 
پروین فوتبالیست شد، داغانش کردند چون بچه علی پروین 
است. بچه چه کسی پس باید فوتبالیست بشود؟ آتیلا حجازی 
فوتبالیست شد، له شد چون بچه حجازی بود. بچه آقای 
افشاریان داور است، می گویند که پسر افشاریان داور است و حالا 
او چه کاره شود؟ شغل پدرش است! وی افزود: می گویند بچه 
فلان سردار در فولاد خوزستان است. من نه سیاسی هستم و نه 
کاری دارم، اما بچه سردار است و از ۵ سالگی در پایه بود آمد به 
بزرگسالان فولاد؛ آن موقع پدرش سرباز بود اما از کجا می دانست 
سردار می شود؟ نمی خواهم طرف کسی را بگیرم اما تیم من را 
به حاشیه می برید. این ظلم به فوتبال است. مگر گناه دارد که 

پدرش سردار است؟ پسر من می خواست فوتبالیست شود، اما 
آنقدر گفتند ویسی پارتی بازی می کند، الان در خوزستان بیکار 
گر رئیس  می گردد. چون پدرش سردار است باید برود بمیرد؟ ا
گر دکتر می شد، بچه سردار  دانشگاه بود، بچه سردار است، ا
است. این زشت است و من دارم حق را می گویم. گفتند چون 
تاج اصفهانی است، سپاهان قهرمان می شود؛ الان سوال این 
است که قهرمانی سپاهان کو؟ برویم جای دیگر را درست کنیم 

و خودمان را به آن راه نزنیم. 
   جریمه 

مشخص بود که این صحبت ها احتمالاً محرومیت و جریمه 
سنگینی برای وی به دنبال خواهد داشت ولی حکمی که 
فدراسیون فوتبال در این خصوص صادر کرد به شدت عجیب 
و شوکه کننده بود. سایت سازمان لیگ فوتبال ایران در این مورد 
نوشت: »عبدا... ویسی سرمربی تیم فولاد خوزستان به دلیل 
ج از حوزه مسئولیت خود و اظهارنظر  مصاحبه غیرفنی و خار
غیرمسئولانه و غیرحرفه ای علیه فدراسیون فوتبال و سازمان 
لیگ مبلغ دو میلیارد تومان جریمه نقدی شد. مبلغ جریمه 
نقدی باید ظرف مدت یک هفته پرداخت شود. ادامه فعالیت 
این مربی در لیگ برتر منوط به پرداخت جریمه است.« گفتنی 
است سازمان لیگ هفته گذشته در بیانیه ای اعلام کرده بود از 
این پس مربیان و بازیکنان با اظهارات غیرمسئولانه با جریمه 
دو میلیاردی روبه رو می شوند که اولین جریمه شامل ویسی، 
سرمربی فولاد شد که پس از دیدار با مس رفسنجان اظهاراتی 
را مطرح کرده بود. این جریمه را می توان سنگین ترین جریمه 
نقدی تاریخ فوتبال ایران که برای یک شخص در نظر گرفته 
کنون سابقه نداشته به این سرعت چنین  شده قلمداد کرد و تا
جریمه سنگینی برای یک فرد شاغل در فوتبال ایران در نظر 
گرفته شود و برای پرداخت آن هم چنین شرایط سختی گذاشته 

شود که وی تا زمان پرداخت آن اجازه فعالیت 
شرایط  خوزستان  فولاد  باشد.  نداشته 
گر نتواند  سختی در جدول رده بندی دارد و ا

سرمربی خودش را در هفته های پیش رو به این 
دلیل در اختیار داشته باشد کار 

ماندن این تیم در لیگ برتر 
دشوارتر هم خواهد شد. 

   مقایسه با لگد کانتونا 
شرایطی  در  حکم  این 

توسط کمیته انضباطی اعلام 
شد که این عدد در مقایسه با جریمه 

اعمال شده برای رفتارهای غیر ورزشی ستارگان مشهور فوتبال 
اروپا نیز عجیب است. یکی از سکانس های تاریخ فوتبال همان 
ضربه ای بود که اریک کانتونا در جریان بازی با کریستال پالاس 
به صورت هولیگان حاضر در سلهرست پارک زد که بعد از آن 
اتحادیه فوتبال انگلیس، این بازیکن را 20 هزار پوند جریمه کرد 

که در آن زمان با توجه به شرایط متفاوت پرداخت دستمزد ها 
نسبت به وضعیت کنونی فوتبال مدرن، یکی از گران ترین احکام 
کنون این حکم  انضباطی در تاریخ این ورزش به شمار می رود؛ ا
خ پوند امروز در نظر بگریم، این عدد تبدیل به ۱  گر به نر را ا

میلیارد و ۵2۱ میلیون و 840 هزار تومان خواهد شد! 
کنش ویسی    وا

عبدا... ویسی البته در ابتدا رای را به ریال خواند! وی در 
کنش قابل توجهی به این حکم نشان داد و  کنفرانس خبری وا
گفت: من هفته گذشته صحبتی داشتم که به برخی از دوستان 
که برای من قابل احترام هستند، برخورد و شنیدم فدراسیون 
2 میلیارد ریال من را جریمه کرده است، زیرا خواسته بودم که 
بازی ها را رصد کنند. خب رصد نکنید و ۱00 میلیون تومان دیگر 
هم من را جریمه کنید. مگر من چه گفتم فقط خواستم بازی ها 
را رصد کنند. گواردیولا و مورینیو هم این را می گویند اما هنوز به 

کمیته انضباطی نرفته ام برای من حکم بستند. 
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تر از لگد کانتونا  رای ویسی بالا

سنگین ترین و عجیب ترین جریمه تاریخ فوتبال ایران! 

رونالدو پس از هت تریک:  
حس فوق العاده ای دارم 

کریستیانو رونالدو پس از هت تریک در 
دیدار برابر الوحده در لیگ حرفه ای عربستان 
پیامی منتشر کرد. کریستیانو رونالدو، مهاجم 
صفحه  در  پستی  انتشار  با  النصر  پرتغالی 
اجتماعی خود به پیروزی 6 بر صفر در هفته 
سی اُم لیگ حرفه ای عربستان برابر الوحده 
من  نوشت:  رونالدو  داد.  نشان  کنش  وا
احساس فوق العاده ای دارم، به لطف تیم و 
هواداران! در این دیدار کریستیانو رونالدو 
با هت تریک، پیروزی قاطعی را برای تیمش 
به ارمغان آورد. تیم فوتبال النصر ریاض در 
۱8 تیمی لیگ حرفه ای  جدول رده بندی 
فوتبال عربستان با 74 امتیاز پس از الهلال 

83 امتیازی دوم است. 

ویژه

با  توانستند  بوش  پیتر  گردان  شا  
برتری برابر اسپارتا روتردام قهرمانی در 
لیگ هلند را به دست بیاورند. به گزارش 
رقابت های  دوم  و  سی  هفته  ایسنا، 
لیگ هلند با برگزاری چند دیدار ادامه 
یافت که در یکی از بازی ها آیندهوون 
صدرنشین توانستند با نتیجه 4 بر 2 

اسپارتا روتردام را شکست دادند.  به 
این ترتیب قهرمانی آیندهوون در لیگ 
هلند چند هفته مانده به پایان رقابت ها 
بندی  رده  جدول  در  شد.   قطعی 
آیندهوون با 87 امتیاز در رده نخست 
قرار دارد و فاینورد با 7۵ امتیاز در رده 
دوم است. فصل قبل فاینورد با علیرضا 

جهانبخش قهرمانی در لیگ هلند را به 
دست آورد. آیندهوون در لیگ قهرمانان 
اروپا نیز حضور داشت که با شکست برابر 
بوروسیادورتموند در یک هشتم نهایی 
از دور رقابت ها کنار رفت. لیگ هلند، 
فاینورد با علیرضا جهانبخش به دیدار 

زووله می رود.

 آیندهـوون فاتح لیگ هلند شـد

گفتوگو

شهاب زاهدی، مهاجم ایرانی آویستای 
در  حضورش  دوران  که  شرایطی  در  اپن  ژ
پرسپولیس با انتقادات زیادی همراه بود، نیم 
فصل به لیگ ژاپن رفته و عملکرد درخشانی 
در این تیم داشته است. با او در خصوص 
دلایل اوج گیری دوباره اش و همچنین چرایی 
فوتبالش  ادامه  برای  اپن  ژ لیگ  انتخاب 

صحبت کردیم. 
   این روزها در تیم جدیدت در لیگ ژاپن 
خوش می درخشی ولی چنین عملکردی را 

در پرسولیس از تو شاهد نبودیم. 
برای  که  گلی  اما چند  درست می گویید 
پرسپولیس زدم فکر کنم گل های خوبی بود و 
گر تعدادش کم بود به عوامل زیادی بستگی  ا
دوست  که  است  مهاجمی  کدام  داشت. 
نداشته باشد گل بزند مخصوصا تیمی که در 
آن از بچگی رشد کرده و به آن تعلق خاطر دارد. 
کتورها بستگی دارد. مسائل  اما یکسری فا
شما  است.  تاثیرگذار  خیلی  ابزاری  سخت 
باید در شرایط خوبی تمرین کنید و در ایران 

شرایط متفاوت است. 
    چه شد تصمیم گرفتی به آویسپا بروی؟

دلیل انتخاب این تیم چیزی جز پیشرفت 
نبوده و خدا را شکر که در چند هفته  اخیر 
نشانه هایی داشته و نیت من مشخص شده. 
که فوتبال را  کسانی  هم برای خودم و هم 
آمدم  اینجا  وقتی  خودم  می کنند.  دنبال 
متوجه شدم، از زمان حضورم در اوکراین از 
4 و نیم سال گذشته این تیم مرا رصد می کرد 
اما هیچ وقت شرایط فراهم نشد و هیچ وقت 
کنون فراهم شده  گزینه اول آنها نبودم. اما ا
که  است  سالی  چند  گفتند  آمدم  وقتی  و 
عملکردت را دنبال می کنیم و امسال این 

شرایط رقم خورد. 
از  بگو.  جدیدت  تیم  مورد  در  کمی   

شرایطت در آنجا راضی هستی؟
آویسپا تیمی نوپا است و حدود ۱0 سال است 
که به لیگ برتر آمده اما از زمان حضورش روند 
بهتری را دنبال کردند و بهترین جایگاهی که 
در جدول به دست آوردند فصل گذشته بودند 
که هفتم شدند و قهرمان حذفی شدند. این 
بهترین عملکرد آنها بوده و تیمی در حال رشد 
هستند و خیلی جدی کار می کنند و از زمان 
حضورم متوجه شدم چه پشتکاری دارند 
نسبت به اهداف خودشان تا رشد کنند. تیم 
برای شهری در جنوب ژاپن است و سومین 
شهر بزرگ ژاپن است. برای هر بازی حدود ۱0 
هزار یا بیشتر هوادار به صورت میانگین داریم. 
   دلایل موفقیتت در این تیم را در چه 

می بینی؟
زمانی که اینجا آمدم حدود نیم فصل بود 
که در شرایط بازی در پرسپولیس بودم و اینجا 
هفته سوم به تیم اضافه شدم و از نظر بدنی 
و ذهنی جلوتر بودم. قطعا تاثیر داشت این 
موضوع. از نظر نوع بازی اولین تیمی که در 
کردم شکل بازی ما شباهت  اوکراین بازی 
زیادی داشت و متکی به کار تیمی بودند و 

اینطور نبود که به ستاره اتکا کنند. 

شهاب زاهدی:
در مورد انتقادات 

باید بگویم تا حدی 
غیرمنطقی است

دومین قهرمانی تیم والیبال  
ساحلی زیر ۱۹ سال ایران در آسیا 

تسنیم: تیم والیبال ساحلی زیر ۱۹ سال 
ایران با شکست لبنان برای دومین بار به 
مقام قهرمانی قاره آسیا دست یافت. به گزارش 
سایت فدراسیون والیبال، رقابت های والیبال 
ساحلی قهرمانی زیر ۱۹ سال آسیا که با حضور 
اردیبهشت   ۱2 چهارشنبه  روز  از  تیم   32
 ۱6 آغاز  شده بود، ظهر دیروز )یکشنبه - 
اردیبهشت( با قهرمانی ایران به پایان رسید. 
که در شهر  در دیدار فینال این مسابقات 
تیم ملی  شد،  برگزار  تایلند  کشور  روی اِت 
کبرزاده  والیبال ساحلی ایران یک )حبیب ا
نماینده  مصاف  به  قلعه نویی(  امیرعلی   -
را  تیم  این  اقتدار  با  و  رفت  لبنان  نخست 
شکست داد و قهرمان قاره کهن آسیا شد. 
کشورمان در دو ست  ملی پوشان ساحلی 
متوالی با امتیاز مشابه 2۱ بر ۱2 لبنان )الچبیب 
هادی - ابی کرم جاد( را شکست دادند تا 
والیبال ساحلی ایران برای دومین بار قهرمان 

زیر ۱۹ سال آسیا شود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: رضا عنایتی بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان در 
کنش به این سؤال که آیا در تیم پیکان مهاجمی مثل زمان بازی  وا
کردن خود پیدا کرده است یا نه، خاطرنشان کرد: مثل رضا عنایتی 
که پیدا نمی شود! شرایط تیمی ما از لحاظ گلزنی بهتر شده است 
و فقط برابر پرسپولیس بود که نتوانستیم گل بزنیم. بازی با گل، 
خیلی بهتر از بازی بدون گل است. من مهاجم بوده ام و دوست 
دارم در هر بازی هوادارانی که در استادیوم هستند یا از تلویزیون 
نگاه می کنند بازی با گل ببینند تا بازی صفر - صفر و کسل کننده. 
وی درباره اظهارات عبدا... ویسی سرمربی فولاد خوزستان که هفته 
کید کرده بود باید لیگ برتر بیشتر بررسی شود، گفت:  گذشته تأ
اصلاً به این موضوعات فکر نمی کنم. وقتی حساسیت بازی ها 
بالاتر می رود، نظارت باید بیشتر شود و این موضوع طبیعی است. 
در همه جای دنیا این اتفاق می افتد که وقتی بازی ها به زمان 
حساس می رسد نیروهای نظارتی بیشتر نظارت می کنند. خواسته 
ویسی نیز همین بوده است تا حق کسی ضایع نشود و حق به 
حقدار برسد. تیم ها تلاش می کنند قهرمان شوند یا نیفتند یا رتبه 
خوبی کسب کنند. خواسته ویسی غیرمنطقی نیست و فوق العاده 
خواسته منطقی است و امیدوارم ما مربیان طوری کار کنیم که آخر 
گر نتایج خیلی خوبی هم  فصل از نتایج مان کیف کنیم، حتی ا

نگرفتیم از لحاظ وجدانی راحت باشیم. 

بیــنالمــلل
    پورتو در سی ودومین بازی اش در لیگ برتر پرتغال در خانه 
چاوز با 3 گل پیروز شد. »مهدی طارمی« مهاجم پورتو زننده گل 
سوم تیمش در دقیقه 73 از روی نقطه پنالتی بود و همچنین گل 
دوم پورتویی ها در دقیقه ۱+4۵ را ساخت »سرجیو کونسیسائو« 
سرمربی پورتو در نشست خبری پس از بازی برابر چاوز با اشاره 
به درخشش مهدی طارمی گفت: طارمی یک بازیکن حرفه ای 
است و طوری بازی کرد که انگار قرارداد ۱0 ساله دارد. این برای من 
کیفیتی تا  مهم ترین چیز است. احمقانه است که از چنین بازیکن با
ماه ژوئن استفاده نکنیم، به این دلیل که فصل آینده به تیم دیگری 
می رود. وی افزود: بازیکنانی دیگری هم هستند که می توانند 
بروند. آنهایی که قرارداد 4 ساله دارند، اما گاهی نمی توانند همانند 
طارمی با همه توان خود بازی کنند. فوتبال امروز این گونه است 
و این فقط مربوط به پورتو نیست. فوتبالیست ها وقتی به یک 
سنی می رسند، باشگاه ها هزینه ها را مورد ارزیابی قرار می دهند 
و گزینه های آنها می تواند متفاوت باشد که باید به آن احترام 

بگذاریم. 
   ژاوی هرناندس که تیم تحت هدایتش در هفته سی و چهارم 
لالیگای اسپانیا مقابل میزبانش جیرونا تن به شکست 4 بر 2 داد 
گذار کرد، بلکه  و نه تنها رده دوم جدول را به این تیم کاتالونیایی وا
باعث مسجل شدن قهرمانی زودهنگام رئال مادرید هم شد، پس 
از این دیدار گفت: این عملکرد ما عدم اثربخشی، رقابت پذیری، 
عدم بلوغ و خطاهای فردی را نشان می دهد که نباید در این سطح 
اتفاق بیفتد. ما در مورد ذهنیت خود بسیار صحبت می کنیم تا 
سعی کنیم از این نوع اشتباهات اجتناب کنیم، اما این اشتباهات 

همچنان ادامه دارد. این داستان این فصل 
ماست. وی افزود: ما با هر موقعیت منفی 
سقوط می کنیم. من این احساس را دارم 
گذار می کنیم.  که بازی ها را به همین دلیل وا
این اتفاق در دو بازی مقابل رئال مادرید، 

در دو بازی مقابل پاری سن ژرمن و در 
دو بازی مقابل جیرونا برای ما افتاد. با 

که  کنم  فکر  می خواهم  مثبت اندیشی 
این به خاطر عدم بلوغ بازیکنانم است. 

سرمربی بارسلونا در پایان خاطرنشان کرد: 
ما باید این فصل را به دست فراموشی 

بسپاریم و وضعیت خودمان را 
بهبود ببخشیم. عدم کارایی ما 
در مقابل دروازه به ما آسیب زد. 

جواد نکونام:

جواد نکونام سرمربی تیم فوتبال استقلال 
ولی  بازی ها هستیم،  نگران داوری  گفت: 
به داوران اعتماد می کنیم و به آنها احترام 

می گذاریم.
   اهمیت 

 جواد نکونام در نشست خبری پیش از 
دیدار تیم فوتبال استقلال مقابل ذوب آهن 
برتر  اصفهان در هفته بیست وششم لیگ 
فوتبال، اظهار داشت: هیچ بازی برای ما 
راحت نیست. ما پنج 23دیدار دیگر داریم و 
باید تمرکز و تلاش داشته باشیم تا به موفقیت 
کار هستیم و چه  کجای  برسیم. می دانیم 
چیزی می خواهیم. با بازیکنان که صحبت 
می کردیم همه از اهمیت بازی و اینکه چه 
مسئولیت بزرگی روی دوش ما قرار دارد، اطلاع 
داشتند و همه تلاش مان را می کنیم تا فردا 
پیروز شویم. باید در هر بازی بهترین عملکرد 
را داشته باشیم. از روز اول این موضوع را 
که باید هر بازی بهترین عملکرد را  گفته ام 
داشته باشیم و هر اتفاقی که افتاد دیگر تقدیر 

و قسمت است.

   حضور در نشست خبری 
که  ح این موضوع  کنش به طر وی در وا
حضورش در نشست های خبری قبل از بازی 
او با خبرنگاران خواهد شد،  باعث تعامل 
تصریح کرد: من دوست دارم همیشه حتی 
در حالت دعوا و دوستی پاسخگو باشم، ولی 
شرایط خیلی مهم است. همین الان تیمم 
تمرین دارد و بازیکنان در رختکن حضور دارند 
گر شرایط باشد به کنفرانس  و من اینجا هستم. ا
می روم، ولی شرایط مهیا نباشد نمی روم. کسی 
نمی تواند به من بگوید به سازمان لیگ بیا. در 
تمام دنیا نگاه کنید کنار محل تمرین  شان 
سالن کنفرانس دارند و از خبرنگاران پذیرایی 
کرده و نشست ها را برگزار می کنند. امروز که 
خوب است و توانسته ام بیایم، حالا کمی دیر 
گر در هتل المپیک  به تمرین می رسم، اما ا
حضور داشته باشم و بخواهم از آن طرف تهران 
به کنفرانس بیایم در این ترافیک چه کار کنم؟ 
بنابراین، وقتی نتوانم بیایم، نمی آیم. هیچ 
وقت به خبرنگاران بی احترامی نکرده ام 
و نخواهم کرد. این اتفاق باید درست 
شود و سازمان لیگ باید شرایط را 
گر من در این فوتبال  مهیا کند. ا
مربیگری کنم و باشم، اما نتوانم 
به کنفرانس بیایم، نخواهم آمد. 
که به  البته به این معنی نیست 
خبرنگاران بی احترامی می کنم. 
من به برنامه ریزی اشاره کردم و باید 

درست شود.
   مدیریت باشگاه 

سرمربی تیم فوتبال استقلال در مورد اینکه 
به نظر می رسد با برنده شدن در چالش با 
مدیریت قبلی باشگاه و حضور آتیلا حجازی 
آرامش به تیم او بازگشته است، گفت: هر تیمی 
متحدتر باشد، قطعاً نتایج بهتری می گیرد، 
نه فقط برای قهرمانی و جام گرفتن، بلکه در 

هر جایی این اتفاق می افتد. آتیلا حجازی و 
پدرش نامی پرافتخار برای باشگاه استقلال 
هستند و ما به حضور او افتخار می کنیم. 
آقای علی عسگری و شهریاری نشان دادند 
چقدر تیم و باشگاه برای شان مهم است و 
اینکه بتوانیم کارها را درست انجام دهیم. 
آینده در دستان این عزیزان است. ما هیچ 
قولی نمی توانیم بدهیم، مگر اینکه قول دهیم 
همه تلاش مان را انجام دهیم. در جلساتی 
که با این عزیزان و مخصوصاً فرشید سمیعی 
)سرپرست باشگاه( داشتیم تمام برنامه ریزی 
برای این پنج هفته خواهد بود و همین طور 
کار تمدید قرارداد با بازیکنان نیز از هفته آینده 

آغاز می شود.
   قضاوت  

سرمربی تیم فوتبال استقلال راجع به اینکه 
قضاوت دیدار دوشنبه  برعهده کوپال ناظمی 
که با او در دیدار رفت استقلال برابر  است 
سپاهان دچار چالش شده بود و اشتباهش 
باعث شکست آبی پوشان شد، گفت: ناظمی 
داور خوب و شناخته شده ای است، ولی 
اشتباه فاحش او برای ما اتفاق افتاده است. 
در بازی فولاد خوزستان و مس رفسنجان 
دقیقه ۱+۹0 روی اشتباه گل خوردیم. این 
چیزها بزرگ بوده است. در مجموع، ایشان 
داور خوبی است، ولی این نگاه ها وجود دارد 
چون تنها شکست استقلال در این فصل با 
اشتباه ناخواسته ناظمی رقم خورده است. 
ما نگاه مان تا بازی فردا مثبت است. من در 
این فوتبال حضور دارم و یک بار بازی 2 بر صفر 
برده را باختم و با اینکه اشتباهات داوری وجود 
داشت، هیچ صحبتی نکردم. با همان داور 
امسال یک بازی را بردیم، ولی اعتراض شدیدی 
کردم، چون فوتبال را می فهمم. منظورم این 
نیست که داوری را بلد هستم و بخواهم به 
کنم، ولی می دانیم چطور  داوران جسارت 

قضاوت می کنند و چطور خطا می گیرند. به 
داوران احترام می گذاریم و دوست نداریم حقی 
از تیمی ضایع شود. این اواخر اما، اتفاقاتی 
افتاد که نمی توانستیم اعتراض نکنیم. همه 
می بینند چه اتفاقاتی افتاده است. نگران 

هستیم ولی به داوران اعتماد می کنیم.
   سبک بازی 

از خانه  ج  آمار خوب خار نکونام درباره 
ذوب آهن و تأثیرش روی بازیکنان استقلال 
خاطر نشان کرد: آمار و ارقام برای رسانه و 
کسانی است که آنالیز فوتبال انجام می دهند. 
آمارها جذاب است، ولی فردا هر تیمی که بهتر 
کنش به برخی  باشد بازی را می برد. وی در وا
اظهارنظرها و انتقادها به سبک بازی تیمش 
در این فصل اظهار داشت: من هر کاری دلم 
بخواهد انجام می دهم. سرمربی تیم فوتبال 
استقلال با این سؤال هم روبه رو شد که برای او 
تفاوتی دارد که چه کسی مدیرعامل استقلال 
شود، تصریح کرد: من تابع باشگاه هستم. من 
دوست دارم اتفاقات خوب برای تیمم بیفتد و 
چارچوبم مشخص است. نکونام در مورد اینکه 
آیا با احمد شهریاری برای پرداخت مطالبات 
بازیکنان استقلال صحبتی انجام داده است 
یا نه، یادآور شد: این کارهای مدیریتی است و 
چیزی نیست که بخواهم به آن ورود کنم. وی 
راجع به شایعه گرفتن امضای تسویه حساب 
از بازیکنان استقلال عنوان کرد: هیچ تأثیری 
روی تیم ندارد. خیال تان راحت! سرمربی 
تیم فوتبال استقلال درباره بحث تغییر نام 
کرد: یک چیزهایی  این باشگاه نیز تصریح 
می گویید که دست من نیست و نمی توانم نظر 
گر دست من بود که چیزی تغییر کند،  بدهم. ا
نظر می دهم. استقلال برای ایران است و هر 
تصمیمی گرفته شود اسم تیم استقلال است 
و با افتخار زیر پرچمش بازی می کنیم. نکونام 
درباره اینکه برد یک بر صفر برای او معقول 
است یا پیروزی با چند گل، گفت: از اول فصل 
به این مسائل عادت داریم. دو تیم با هم بازی 
می کنند و دوست دارم تیمم ببرد، فلسفه من 

این است.

کسی نمی تواند به من بگوید برای نشست خبری 
به سازمان لیگ بیا

نکونام ، مربی کاردانی است 

کتور در هفته بیست وپنجم لیگ برتر  تیم استقلال مقابل ترا
قوتبال، به تساوی رسید. به نظرم بازی جذابی نبود و به طبع 
آن نتیجه هم قابل قبول نبود، اما برای این کیفیت از مسابقه 
نتیجه ای جز تساوی قابل تصور نیست. شرایط می توانست 
برای استقلال سخت شود، اما خوش شانس بودیم که جایگاه 
کتور خوب بازی  آبی پوشان در جدول تغییر نکرد. بازیکنان ترا
کردند و با توجه به تغییر و تحولاتی که در کادرفنی این تیم رخ داد 
کی برای سایر  می توان پیش بینی کرد که در آینده حریف خطرنا
تیم ها خواهند بود. مطهری یک مربی با طرز تفکر به روز است و ما 
خوش شانس بودیم که درست در مقطعی به مصاف آن ها رفتیم 
که هنوز به طور کامل هماهنگی لازم را پیدا نکرده اند. به طور کلی 
کتور هم از نتیجه به دست آمده راضی است.  می توان گفت که ترا
بازیکنان استقلال خوب بودند و به آن ها خسته نباشید می گویم، 
اما کادرفنی آبی پوشان باید روی انرژی و روحیه بازیکنان بیشتر 
کار کند. آبی پوشان در این بازی دوندگی کمی داشتند و در خلق 
موقعیت هماهنگی لازم وجود نداشت. این می تواند به خاطر جو 
موجود در ورزشگاه یادگار امام باشد. نکونام مربی کاردانی است 
و به خوبی می داند که ۵ بازی باقی مانده چقدر برای استقلال 
حساس خواهد بود. از ۵ بازی باقی مانده 2 بازی بسیار حساس 
مقابل نساجی و فولاد خوزستان خواهیم داشت که باید با تمام 
که آنها برای حفظ حضورشان در  قوا مقابل آن ها قرار بگیریم چرا
ک خواهند بود. ۵ بازی  لیگ برتر و جلوگیری از خطر سقوط خطرنا
باقی مانده برای استقلال در نوع خود ۵ فینال بزرگ است و هر 
امتیاز این ۵ بازی بسیار حساس و مهم خواهد بود. پرسپولیس 
گردان نکونام  کی در تعقیب استقلال قرار دارد و شا به طور خطرنا
باید حواسشان باشد که تا به اینجا میلیون ها هوادار منتظر 
قهرمانی هستند و طی این 2۵ هفته زحمات زیادی کشیده شده. 
ذوب آهن تیم خوبی است و اصلاً نباید به نتایج گذشته این تیم 
نگاه کرد چرا که کادرفنی باهوشی دارند و قطعاً استقلال را به خوبی 
آنالیز خواهند کرد. آبی پوشان باید راه های نفوذ به سمت دروازه 
ذوب آهن را شناسایی کنند و امیدوارم با برتری در این بازی یک 

گام دیگر به قهرمانی نزدیک شویم. 

کبرپور علیرضاا
کارشناسفوتبال


